
Referat generalforsamling 28 oktober 2023 Dansk Schnauzer og Pinscher Klub 

 

1. Valg af dirigent: Peter Faber 

2. Valg af referent: Mia Poulsen 

3. Valg af stemmetællere: Henriette Mose og Niels Jørgen Raster 

 

Generalforsamling er indkaldt rettidigt. Har været udsat på grund af arbejdspres på bestyrelsen bla 

pga 60 års jubilæum og den store ISPU udstilling. 

 

4. Der var fejl i det udsendte dokument med formandens beretning, da årets vinder på Sort 

Schnauzer ikke var blevet rettet fra året før. Dette er dog rettet nu. 

 

Formandens beretning godkendes. 

 

5. Vi takker den tidligere kasserer Camilla Thoumy for et godt samarbejde. 

Lone Lindbaum skal også have stor tak for det arbejde hun har lagt i DSPK, og Henrik Rasmussen 

understreger at det samarbejde der har været, har gjort det muligt at løfte DSPK til det vi er i dag. 

 

Hanne Kappel spurgte om det var muligt at man kunne få et mere udspecificeret regnskab. 

 

Henrik Rasmussen oplyste at de oplysninger fra regnskabet som bliver fremlagt på GF er lavet efter 

en drejebog fra Dansk Kennel Klub, men hvis medlemmerne ønsker flere informationer til næst år, 

vil der komme flere noter med. 

 

Lars Bay-Vrist tilbød vores nye kasserer Mia Vrist Poulsen at hjælpe hende med dette, så næste 

gang regnskabet kommer ud er det med flere noter med. 

 

Regnskabet er godkendt. 

 

6. Bestyrelsen forslår at vi ikke ændrer kontingentet. 

 

Lars Bay-Vrist påpeger at budgettet er et arbejdsredskab. 

 

Hanne Kappel forslår at man kan bruge budgettet til at få et overblik over klubbens forventninger til 

aktiviteter. 

 

Grundet at Lone Lindbaum forlod bestyrelsen medførte det, at andre måtte træde til. 

 

Budgettet er ikke lavet i år, da der mangler vision for klubben. 

- Der mangler folk i de forskellige udvalg. 

 

Udstillingsudvalget prøver at få udstillingerne til at gå i 0, men Dansk Kennel Klub gør det svært, 

da de låser dommerne til racerne. 

 

Enighed om at kontingentet fastholdes. 

 

7. Ingen forslag. 

 

Henrik Rasmussen fortæller at Gitte Lund og Henrik Danholt har lavet en undersøgelse på de Tyske 

Pinscher i forhold til deres temperament. 

DSPK har på dette grundlag besluttet at indføre en avlsrestriktion. 

Der blev informeret om kommende avlsrestriktioner på Tysk Pinscher. 

Det er Dansk Kennel Klub som håndtere avlsrestriktioner, så de hjælper og vejleder. 



Eventuelt med krav om mentalbeskrivelse hvor ”Resurseforsvaret”svare overens med raceprofilen 

Finland har restriktioner på Tysk Pinscher. 

 

 

Der er ønske om en ny person til mentalbeskrivelser. 

 

Bestyrelsen arbejder på at få genstartet så mange udvalg som muligt. 

 

 

8. Helle Maj Chrysidis er valgt til bestyrelsen. 

Johnny og Frits er genvalgt til bestyrelsen. 

 

9. Allan Berling og Merethe Stæhr-Nielsen er valgt som revisor. 

Henrik Rasmussen informere om at vi normalt vælger en ny hvert år, men det er lidt anderledes i år, 

derfor vælges Merethe Stæhr-Nielsen er valgt for 2 år og Allan Berling er valgt for 1 år. 

 

 

10. Eventuelt. 

 

Lars Bay-Vrist ønsker mere information på hjemmesiden. 

Forslag til at man kan henvise til Dansk Kennel Klubs aktiviteter på klubbens egen hjemmeside. 

 

Vores webmaster Charlotte Brix gør i dag et kæmpe arbejde med hjemmesiden, hvilket hun skal 

have en stor tak for. 

Der er et ønske om at gøre hjemmesiden mere levende. 

Det bliver påpeget at vores hjemmeside ikke altid er lige brugervenlig på en mobiltelefon, og at 

layoutet på siden bliver forskubbet. 

Henrik påpeger at det ikke er kritik af webmaster og at det er nemt at komme med ”gode ideer” men 

udviklingen på hjemmesider går stærkt, så hvis ønsker at udvikle den har vi brug for nogen som for 

nyligt er blevet uddannet i webdesign eller er ved at blive det. 

Det skal være i samarbejde med webmaster, for det største arbejde ligger i at holde den opdateret. 

 

Johnny Andersen nævnte at bestyrelsen har snakket om at lave et nyhedsbrev som kan sendes ud til 

klubbens medlemmer 3-4 gange om året. 

 

 

 

 

Lars Bay-Vrist har et ønske om at Dansk Kennel Klub skal ligge deres datoer op for 2 år af gangen. 

De findes allerede hos FCI. 

Henrik Rasmussen påpeger at de er presset hos Dansk Kennel Klub. 

 

 

Hanne Kappel gør opmærksom på at man kan få en dispensation på halekupering fra 

fødevareministeriet. 

Kan skaffes ved røntgen og udtalelse fra dyrlæge til Dansk Kennel Klub. 

 

 

Referent     Dirigent    Formand 

 

 

 

Mia Poulsen      Peter Faber   Henrik Rasmussen 


